
Bestyrelsesmøde Afd. 7 d. 01.06.2021 

 

Afbud: Helle 

 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

• Udearealerne – Anders vil forhøre sig på kontoret, hvor det ligger henne ? – Corona 

spiller nok ind her ?? 

• Bestyrelsen ønsker at træerne ved vinduerne bliver”stynet/beskåret” i kupler eller anden 

form, som der har været aftalt fra start af, og planen generelt. Bestyrelsen vil gerne have 

Allan Kirch tager sig af dette. 

• Partyklubben har anmodet om deres årlige tilskud til deres udflugt – 3500 kr – dette 

bevilliges og bestyrelsen ønsker dem en god tur. Pia sørger for afregning med 

Partyklubben. 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen – Hans refererer. 

• Der er mange byggeprojekter i gang over det hele samt er der Repræsentantskabsmøde 

den 15.06.2021 

6. Kasserens beretning 

• Pia udlevere regnskab til info og for evt. spørgsmål. 

7. Krolf 

• Er startet op igen efter nedlukningen grundet Corona – det er hver lørdag kl 13.00. Der 

forsøges etableret et møde med de som kommer og spiller, for at få lavet et 

aktivitetsudvalg, som kan tage sig af dette – det har været tanken fra start af, og 

Svendaage er primusmotor til at starte med, og tager sig af denne del. Der laves et nyt 

opslag snarest til opgangen med Krolf. 

8. Beboermøde d. 07.09.2021 

• Alle modtage genvalg 

9. Forslag til beboermødet d. 07.09.2021 til henlæggelser af nedenstående: 

• A) Lade stationer og B) Mulighed for lader i garagen – begge forsalg er trukket tilbage 

10. Evt.  

• Affaldsposer udleveres på tidspunkter som ikke er forenelige med folk som arbejder – 

Ann kontakter Claus for ovennævnte. 

 

Næste møde er i august 2021 

 

Referneten takker for et behageligt og længe ventet fysisk møde ☺ 

 


